
Zápis z jednání školské, kulturní a sportovní komise ze dne 9.9.2019 

Místo konání: Knihovna Hrádek 

Doba trvání: od 17:00 hod. do 20.10 hod. 

Účast: Rychlá, Vasková, Tytlová, Polomský, Kabourek, Redl, Šmolík, Ungrová, Wágnerová 

Hosté: Svobodová, Valešová, Břindová, Monhartová, Petrtýl 

 

Omluveni: Sobotka, Franta, Matoušková, Špetková,  

 

 

1.  Přivítání nového člena do komise p. Redla 

     Ukončení členství p. Pelikán – informovala pí Rychlá 

 

 

2. Zhodnocení uplynulého období – některých akcí 

 

Pí Monhartová informovala o návštěvnosti letního kina Hrádek – návštěvnost poměrně 

dobrá, srpen v návštěvnosti vyrovnal červenec 

 

Muzika – 6.7.2019 – vysoká návštěvnost, kladné hodnocení 

Komise doporučuje zachovat tradici v konání této akce. 

 

Rozloučení s prázdninami pro děti – 25.8.2019  na náměstí před DK, kladné hodnocení 

akce, zklamalo občerstvení – nebyla otevřená restaurace 

 

Koncert QUEEN Revival – v letním kině – 31.8.2019 –  vstupné zdarma, návštěvnost dobrá, 

občerstvení  - u kiosku se tvořily fronty (nebyli otevřená všechna okénka), kladné hodnocení 

akce. 

Komise doporučuje Radě města Hrádek zachovat tradici konání 1 akce od města 

zdarma. 

 

Letní činnost – tábory  

I. a II. běh – u Spáleného mlýna - Pionýrská skupina Hrádek 

Příměstské tábory – Ně-Ha 

Příměstský tábor pro žáky oddílu kopané  - TJ Hrádek 

Poděkování organizátorům táborů 

 

pí Tytlová – dotaz na zajištění restaurace přes prázdniny (Hrádecká pivnice) – její chod, 

bylo by dobré, aby restaurace byla otevřená, jak je tomu v jiných obcích, dotaz na 

elektronické informační tabule – pro turisty a ostatní   

úkol: pí Rychlá vznese dotaz k paní starostce – provoz restaurace o prázdninách, zjistit, jak je 

nastaveno ve smlouvě + dotaz na elektronické informační tabule  

 

 

3. Příprava na akce 

 

13.9.2019 Hurá do školy – Dobrodružství na míru  - pí Vasková, pí Monhartová, pí Rychlá 



táborák u pionýrských chatek s programem, město zakoupí špekáčky 

 

Nábory dětí do sportovních oddílů – TJ Hrádek 

p. Redl informoval, že kontakt na všechny sportovní oddíly je na letáku, který bude viset 

v Základní škole Hrádek (po dohodě s pí ředitelkou Valešovou) 

 

28.9.2019 Svatováclavské trhy   

Zatím je 7 stánků, stánek pro prodejce je zdarma, pokračuje příprava – pí Rychlá, pí Vasková, 

pí Monhartová, pí Valešová 

Vyzváni členové komise na montování stánků 

Diskuse – malá návstěvnost,  potřeba zaujmout lidi (př. tradiční trhy v Kamenném Újezdě) 

p. Redl navrhl na příští rok přenechat organizování profesionální agentuře  

Komise navrhuje do rozpočtu - nakoupit 8 stánků (BIZON) 

 

 

4. Různé 

 

p. Redl – informace o případné možnosti pořídit mobilní podia na akce   

p. Polomský zjistí informace o Profi stanech – na konání různých akcí  

 

Návrh do rady města - nulové nebo snížené nájemné při konání akcí pro spolky a 

organizace města Hrádek 

Hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel 0 

Komise doporučuje Radě města Hrádek schválit nulové nebo snížené nájemné při 

konání akcí pro spolky a organizace města Hrádek. 

  

Informace pí Rychlé – prodej vily v ulici 1. máje č.p. 38, Hrádek 

Hlasování o případné koupi vily městem 

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel 0  

Komise se přiklání k případné koupi vily k všestrannému využití. 

 

Návrhy na investice v rámci ŠKS komise do rozpočtu města – předat pí Rychlé 

 

pí Monhartová – dotaz na přístupové údaje na FC města - domluví se s místostarostou 

 

Webové stránky města – nepřehledné, složitě se vyhledávají informace  

- domluví pí Rychlá s místostarostou schůzku ohledně podoby kulturních stránek města 

 

Propagační materiál o městě 

Pí Svobodová informovala, že připravuje se sl. Matouškovou mapu města v papírové 

podobě formát A4, kde budou nejdůležitější body ve městě. Po renovaci internetových 

stránek vznést dotaz na firmu, zda-li bude možné instalovat interaktivní mapu města.  

pí Vasková – dotaz p. Kůs – možnost propagačního materiálu - brožura 

další propagační materiály – např. propisky, diáře 

 

Kalendář akcí – menší náklad pro tisk, zadávat do nových a aktualizovaných stránek, do 

infokanálu 



 

p. Redl – dotaz na sáčky na extrementy, zda-li jsou někde ve městě k dispozizi 

 

Pí Valešová informovala o návštěvnosti MŠ o prázdninách 2019  

– rok 2020 bude v kompetenci ředitelky školy 

 

Pí Rychlá, pí Vasková – zajistí, aby spolky naplánovaly akce na rok 2020  

 

 

5. Příprava na advent 

 

1.12.19   rozsvícení vánočního stromu – pí Rychlá, pí Vasková, pí Monhartová 

3.12.19   Pekelná jeskyně – od 16 hod. ve spolupráci město, komise, pionýr 

15.12.19 vánoční koncert Big-Band   

18.12.19 zpívání koled + vánoční jarmark s doprovodným programem– pí Rychlá, pí 

Vasková, pí Monhartová 

 

Diskuse 

 

Termín příštího jednání komise: 4.11.2019 

 

 

V Hrádku 12.9.2019 

Zapsala:  Wágnerová 

 

Ověřila: Rychlá 

   

 

  

 

 

 

 

 

               

 

 

 

     

 

 

 


